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ZAPISNIK

Sa sjednice Skohkog odbora Osnovne Skole Hvar ( u daljnjem tekst: Skola), odrZane dana 05. prosinca

20l9.godine zakazane u 18:30 sati u uredu ravnateljice Skole.

Nazodni dlanovi Skolskog odbora:

1. Natalija Siepanovid, predsjednica Skolskog odbora

\, 2.RuZicaeurin, dlan

3. BoZo Svetina, dlan

4. Sandra Tudor, dlan .

Ostali nazodru

1. Nada Jelidi6, ravnateljica Skole

2. Magda Radi6, taj nica Skole

3. Ela Matkovi6, radunovotkinja Skole

\- Odsutni dlanovi:

1. Jurica Milidi6, dlan

2. Margita Petri6 lkaste, dlan

3. Nela Raki6 Paduan

Zapodeto u 18:30 sati.

Zazapisnrdara je jednoglasno izabranatajrucaMagda Radi6. Natalija S6epanovi6, predsjednica Skolskog

odbora, vzpozdrav nazodnima otvara sjednicu, potwduje da je na istoj od sedam (7) nazodno detiri (4)

dlanov4 dime se mogu donositi pravovaljane odluke te predlaZe slijede6i dnevni red:

1. Verifikacij azapisfika s prethodne sjednice odriane 24. listopada2019. g

2. Dono5enje odluke o usvajanju Financijskog plana Osnovne Skole Hvar za20l9.g. iprojekcijaza
2020. g. i2021.g., na prijedlog ravnateljice



3. Dono5enje odluke o usvajanju Izmjenai dopuna financijskog plana za20l8.g. i Plana nabave za

201 8.g., na prijedlog ravnateljice

4. Razno

RuZica iurin, dlan,predlaie dopunu dnevnog reda sa todkom:

' l. Dono5enje Odluke o davanju prethodne suglasnosti ravnateljici za imenovanje dlanova Zadr:ulnog
odbora UZFaria.

Dnevni red s navedenom todkom dopunejejednoglasno usvojen.
PredloZena todka dopune postaje todka ,,4", ztodka ,,4Razno" postaje todka ,,5".

AD 1.) Predsjednicaje zapisnik od24.listopada 2019. godine dalanausvajanje. Zapisnik je jednoglasno

usvojen.

AD 2.) Predsjednica je dalarijed ravnateljici koja je rijed dala radunovotkinji, Eli Matkovi6. Radunovotkinja
je kratko objasnila kako Skola da bi funkcionirala treba donijeti financijski plan. U njemu su navedena

sredstva koje daje inparuja Skoli i to po kriterijim4 zatimpomo6i iz lokalnih proradun4 pijevoz udenika s

pote5kodama u razvoju, zapomolnike u nastavi, vlastiti prihodi i drugi. Predsjednica je todku dala na
izglasavanje.

Jednoglasno je donesena Odluka o dono5enju prethodne suglasnosti ravnateljici o usvajanju Financijskog
plana Osnovne Skole Hvar za20l9.g. i projekcija 2a2020. g. i2021.g.

AD 3.) Predsjednica je dala rijed ravnateljici. Ravnateljica je ponovno dala rijed radunovotkinji.
Radunovotkinja je objasnila kako su u rebalans dodana sredstva od lokalnih proraduna koja nisu bili
planirana donacije i sredstva koja je Skola dobila za provedbu projekta KAl(Europski projekt), sredstva za
projekt,,Udimo zajedno". Navelaje kako postoje neke izmjene zbog dijeljenje tro5kova sa Srednjom Skolom
Hvar, odnosno zbogplalanja struje, pa su tako nama manjeni prihodi za struju, a dodana su Srednjoj Skoli.
Predsjednicaje todku dala na glasovanje.

Jednoglasno je donesena Odluka o usvajanju lzmjerrai dopuna financijskog ph;a za2}l9.godtrlu.

AD 4.) Predsjednica je dalarijed ravnateljici. Ravnateljica je zanolilazasuglasnost za imenovanje novih
dlanova Zadruinogodbora. Do imenovanja novih dlanova dolazizbogtoga jer su u odboru bili neki roditelji
dija djeca vi5e ne pohadaju Skolu. Ravnateljicapredlaie sljede6e dlanove:
1. Ivandica Katu5i6 Domandi6, djelatnik Skole
2. Marjana Tudor, djelatnik Skole
3. Perica Bonkovi6, roditelj
4. Jelka Kovadi6 Vidmar, dlanica Zadruge
5. LenaAljinovii, udenicazadrtgarka
6. Nino Vudeti6, udenik zadrugar
7. Katarina Buratovi6, predstavnica jedinice lokalne samouprave

Predsjednica je todku dalana glasovanje.

Jednoglasno je donesena Odluka o davanju prethodne suglasnosti rarmateljici za imenovanje dlanova
Zadruinog odbora U Z F aia.



AD 5.) Ravnateljica je kratko prokomentirala sa dlanovima vezaflo za nadoknadu Skole zbog odrlavanja
Strajka. Navela je kako Skola treba nadoknaditi sve ukupno 13 radnih dana, te kako 6e na iduioj sjednici
jedna od todaka biti usvajanj elzmjena i dopuna godi5njeg plana i programa za Skolsku godinu 201912020,
upravo zbog potrebe promjene kalendara Skole.

Ravnateljica je takoder obavijesti dlanove Skohkog odbora kako 6e krozparudanazapodeti radovi na
ugibali5tu za autobuse, i to odmah poviSe Skole. Napomenula je kako je ugibaliSte namijenjeno zaukrcaj i
.iskrcaj djece na putu prema i iz Skole, te 6e izgradnja navedenog uvelike olak5ati djeci.

Sjednica je zavr5ila u 19:00

Zapisnik vodila:

Magda Radi6

Predsj ednica Skolskog odbora:

S6epanovi6


